



10D7N ICELAND IN WINTER + AURORA BOREALIS



ICELAND



LONDON



Aurora Borealis, Iceland

Tour Code: **10ERR**

Hotel

5N Iceland
2N London

Meals

5 Breakfast
2 Lunch
2 Dinner

Currency

Pound (£)
Iceland Krona (ISK)
£ 1 = Approx RM5.30
ISK 100 = Approx RM3.50
(Subject to fluctuation)

Time Zone

GMT+1
(DST : Forward 1hr)

Dialing Code

Iceland +354
London +44

Highlights

Iceland

- **Eyjafjallajökull volcanok** - one of the smaller ice caps of Iceland, north of Skógar and west of Mýrdalsjökull.
- **The Jökulsárlón glacier lagoon** - the largest glaciar in southeast Iceland and tour takes you to the south of Iceland at the foot of Vatnajökull glacier, where icebergs drift into a lake before slowly melting away.
- **Skaftafell National Park** - a beautiful mountainous region in the south of Iceland on the southern edge of the mighty Vatnajökull Glacier
- **The Blue Lagoon** - geothermal spa is set in the pure heart of the Icelandic landscape, Blue Lagoon offers a complete spa experience.



Blue Lagoon, Iceland

Day 1 Kuala Lumpur ✈ London (M.O.B)

- Meet at KLIA.

Day 2 London - Iceland (-)

- Overnight stay in Reykjavik.

Day 3 Thingvellir - Geysir - Gullfoss (B / - / D)

- Visiting **Hallgrímskirkja Church** and **The Sun Voyage**. Onwards to **Thingvellir National Park** (UNESCO) where the world's oldest parliament met for centuries on the shores of Iceland's largest lake.
- Through farmland areas to the geothermal fields of Geysir with bubbling mud pools and the reliably erupting **Strokkur hot spring**.
- Visit the dramatic two-tiered **Gullfoss waterfall**, a spectacular sight in winter when frozen mid-cascade.
- Overnight at Selfoss. Hotel located at country side, best location for view northern light.

Day 4 South Shore - Eyjafjallajökull Volcano (- / - / -)

- Exploring the region close to the towering, **volcano Eyjafjallajökull**, which is probably the most famous volcano in the world today. At the Volcano Visitor Centre at Thorvaldseyri Farm, located beneath Eyjafjallajökull, you will be able to see, both in pictures and on film, the eruption and its impact on the nearby countryside, the country itself and the world.
- Stop at the spectacular waterfalls **Seljalandsfoss** and **Skogafoss**.
- Reynisfjara beach, viewing the extraordinary rock formations and thundering waves of the Atlantic Ocean.
- Overnight Vik Hotel located at country side, best location for view northern light.

Day 5 Skaftafell National Park - Jokulsarlon Glacial Lagoon (- / L / -)

- **Jokulsarlon Glacial Lagoon**, where you can enjoy a breath taking sight of floating icebergs on the 180-metre deep glacial lagoon. (* Optional tour: Iceberg Boat Tour – **EUR 90**, already confirm and pay to tour manager while meet at KLIA)
- Explore **Skaftafell National Park** which is dominated by the glacier Vatnajökull, Europe's largest ice cap. There is a great glacier and ice caves. (These caves are only accessible in below zero conditions. The caves that are chosen from day to day depend on time of winter, time of day, weather and other conditions at the time. Normally one cave per trip is explored and always the most interesting cave available at the time. If conditions allowed, entering ice cave will cost approximately 100 Euro at own expense)
- Hotel located at country side, best location for view northern light.

Day 6 Hveragerdi - Blue Lagoon - Reykjavik (B / L / D)

- Towards the village of **Hveragerdi**, which is one of the few sites in the world located directly on top of a geothermal area. Hveragerdi is often called "the flower village" because of its many greenhouses heated by hot water from nearby springs.
- Continues to **Strandarkirkja**, a church believed to have a special power to aid success or provide good luck.
- Follow the snaking coastline past rich farming fields and deserted communities, with breath-taking sea waves to our left.
- Drive to the **Reykjanes peninsula**, where in the middle of a desolate lava field we'll enjoy a dip in the famous **Blue Lagoon** (Blue Lagoon bathing fee not included-60 EURO), which is a unique wonder of nature with pleasantly warm mineral-rich geothermal water.
- Return to Reykjavik, where the evening is at your own leisure.

Day 7 Departure to London (B / M.O.B)

- Transfer to London. Free at your own leisure.

Day 8 London (B / - / -)

- Free day.

Day 9 London ✈ Kuala Lumpur (B / M.O.B)

Day 10 Home Sweet Home

Note

- * Hotels listed may be substitute with similar accommodation / nearby location if unavailable.
- * The content of above itinerary is for reference only and subject to change due to local conditions.
- * This itinerary shall not constitute as part of an agreement..

Tour Fare	<input type="text"/>	Departure Date	<input type="text"/>
Airport Taxes	<input type="text"/>	Flight Details	<input type="text"/>
Travel Insurance	<input type="text"/>		
Tipping	<input type="text"/>		
Total	<input type="text"/>		



10天7晚 冬季冰岛 + 北极光



冰岛



伦敦



北极光，冰岛

Tour Code: 10ERR

酒店

5晚在冰岛
2晚在伦敦

膳食安排

5早餐
2午餐
2晚餐

货币

英镑 (£)
冰岛克罗纳 (ISK)
£ 1 = 约RM5.30
ISK 100 = 约RM3.50
(价钱将根据当天汇率为标准)

时区

GMT+1
(夏令时: 正向1小时)

拨号代码

冰岛 +354
伦敦 +44

精选

冰岛

- 艾雅法拉火山: 斯考加尔的北面 and 米达尔斯冰原的西面的小冰帽之一。
- 杰古沙龙冰湖: 带你到在东南亚冰岛和最大的冰川冰岛南部的瓦特纳冰河, 让你感受那里的冰山将会慢慢融化离开之前漂到湖的脚下。
- 斯卡夫塔费德国家公园: 一个美丽的山区和冰岛的强大瓦特纳冰原冰川的南边。
- 蓝湖温泉: 地热温泉被设置为冰岛纯心脏景观, 蓝湖温泉也提供了一个完整的水疗体



蓝湖温泉, 冰岛

第1天 吉隆坡 ✈ 伦敦 (机上用餐)

- 集合于吉隆坡国际机场。

第2天 伦敦 - 冰岛 (-)

- 在雷克雅未克留宿一晚。

第3天 平格维尔 - 喷泉 - 黄金瀑布 (早餐/-/晚餐)

- 参观雷克雅未克大教堂和太阳航行。辗转辛格维利尔国家公园（联合国教科文组织），那里有世界上最古老的议会与冰岛最大的湖岸边世纪相遇。
- 通过农田面积间歇泉与冒泡的泥浆池和翻腾爆发的温泉地热田。
- 参观戏剧性的两层居德瀑布，壮观的景象，冬季结冰时年年级联。
- 在塞尔福斯度过一夜。酒店位于国家边缘，是观赏北极光的最佳位置。

第4天 南岸 - 艾雅法拉火山 (-)

- 探索该地区附近的高耸，艾雅法拉火山，这可能是至今世界上最著名的火山。在位于艾雅法拉下方的thorvaldseyri农场的火山游客中心，你将能够看到在图片和电影，喷发及其对附近的国家本身和世界的影响。
- 停在壮观的塞里雅兰瀑布和斯科加瀑布。
- Reynisfjara海滩，观看非凡的岩层和大西洋的雷波声。
- 在VIK酒店度过一夜。酒店位于国家边缘，是观赏北极光的最佳位置。

第5天 史卡福特国家公园 - 杰古沙龙冰湖 (-/午餐/-)

- 杰古沙龙冰湖，在那里你可以在180米深的冰湖上享受视觉浮动冰山的气息。（可选：冰山游船 - 90欧元，如已确定就在吉隆坡国际机场付款给导游经理）
- 探索斯卡夫塔费德国家公园，这是由冰川冰原，欧洲最大的冰帽为主。有一个伟大的冰川和冰洞穴。（这些洞穴的温度只有零度以下，洞穴里边的温度每天都不一样，都是取决于冬季的时间。通常游客都喜爱探索至少一个洞穴。配合天气和当时的其他条件，如果条件允许，游客都能自费进入冰洞将花费大约100欧元）
- 酒店位于国家边缘，是观赏北极光的最佳位置。

第6天 荷威拉格地 - 蓝湖温泉 - 雷克雅未克 (早餐/午餐/晚餐)

- 朝向荷威拉格地的村庄，这是世界上位于地热区域顶部的少数几个站点之一。荷威拉格地经常被称为“鲜花村”，因为那些温室都是从附近的泉水加热的热水所形成。
- 继续前往到斯特兰达基恰，人们都相信这教会会有一个以帮助成功或提供好运气的特殊权力。
- 沿着蜿蜒的海岸线过去，在我们的左边有令人叹为观止的海浪和丰富的农田和荒凉的社区。
- 开车到雷克雅未斯半岛，在一个荒凉的熔岩领域，我们将享受在著名的蓝湖温泉，独特的奇迹与温暖的矿物还有丰富的地热水。（蓝湖温泉洗澡费不包括 - 60欧元）
- 返回到雷克雅未克并享受自由活动。

第7天 返回到伦敦 (早餐/机上用餐)

第8天 伦敦 (早餐/-/-)

- 自由活动

第9天 伦敦 ✈ 吉隆坡 (早餐/机上用餐)

- 在威尼斯享受自由活动直到集合时间前往威尼斯机场办理登机手续，并乘搭航班返回吉隆坡。

第10天 吉隆坡

- 带着美好的回忆满载而归地抵达美丽的家园吉隆坡。

注释

- * 本行程赠送半潜艇，若天候因素无法成行，不另退任何费用。
- * 本行程，班次时间及住宿饭店之确认尽量忠于原行程。若遇特殊情况将会前后更动或互换观光点或退费处理，敬请谅解。
- * 如遇不可预测的天气现象、交通拥塞、观光点休假、住宿饭店调整，行程安排以当地为主。若离队视同放弃，恕不退费。
- * 以上行程内容仅供参考，内容或有更动微调的可能，本公司保有修正的权利。

团费	<input type="text"/>
机场税	<input type="text"/>
旅游保险	<input type="text"/>
小费	<input type="text"/>
总额	<input type="text"/>

出发日期	<input type="text"/>
飞行航班	<input type="text"/>